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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-01/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  05.05.2011. 
                                      

ZAPISNIK 
SA 13. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
13. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 04.05.2011. s početkom u 18:30 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Igor Sušić, član VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 
 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
Usvajanje zapisnika sa  12. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
      

 
        1.   Usvajanje prijedloga ureñenja i održavanja objekata komunalne infrastrukture  

                 za 2012. godinu (Komunalni prioriteti)  
           2.   Usvajanje izmjene Financijskog plana za 2011. god.  
           3.   Zahtjev za odreñivanje lokacije i površine za postavljanje 
                 ugostiteljske terase pored ugostiteljskog objekta "KALDI BAR", Blaža Polića 4c 
           4.   Zaštitni metalni stupići u Trpimirovoj ulici 
           5.   Komunalni nered na krovu paviljona i prostora tržnice Brajda 
           6.   Podnesci grañana   
           7.   Sportski susreti MO-a povodom Dana Svetog Vida 2011. godine 
           8.   Razno                 

 
        
  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1   
 
• Tajnica MO je obavijestila i uručila  prisutnim Vijećnicima  dopise grañana u svezi prijedloga 

komunalnih prioriteta za 2012. godinu. Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopise: 
- dopis Predsjednice "KLUBA SRCE", Prvoga maja 14/A,   gñe. Ane Pribanić 
- stanara zgrade Ivana Marinkovića k.br. 2,  gñe. ðulijane Dessardi 
 
Zaključak: Vijeće MO je jednoglasno donijelo odluku da se navedeni komunalni prioriteti 
grañana  uvrste u prijedlog komunalnih prioriteta za 2012. godine  
 
 
• Vijeće MO Brajda-Dolac je nakon kraće rasprave predložilo i jednoglasno usvojilo 

prijedloge komunalnih prioriteta za 2012. godinu: 
 
1. Postavljanje dva stupića u ulici  Prvoga maja u blizini  k.br. 4/A   (skretanje iz Prvomajske ulice     
prema pješačkoj zoni) - dopis u prilogu  
 
2. Postavljanje dva rasvjetna tijela javne rasvjete u ul. Uski prolaz i postavljanje vrata na početku                            
slijepe ulice iz ul.Ciottina prema Udruzi Terra. 
 
3. Rješavanje parkirnog prostora u ulici Ive Marinkovića koja vodi prema ulazu u k.br. 2 – dopis u 
prilogu  
 
4. Postavljanje žičane ograde u Studenskoj ulici iza Pomorskog fakulteta, vezano uz sportsku 
dvoranu s lijeve i desne strane zelene površine. Zelenu površinu ozeleniti. 
 
5. Sanacija kolnika u ulici Pomerio od k.br. 5 do k.br. 1.   
 
6. Sanacija kolničkog  traka u blizini pješačkog prijelaza koja se nalazi u blizini ERSTE BANKE, 
Jadranski trg do fontane. 
 
   
 
 
 
AD 2   
 
• Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić obavijestila je Vijeće o prijedlogu  izmjene 

Financijsko plana za 2011. godinu, u svezi glazbenog programa.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac je jednoglasno  usvojilo izmjenu Financijskog plana za 
2011. godinu. 
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AD 3 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je  na znanje dopis  OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenjem zemljištem,  Direkcija za razvoj, urbanizam i ekologiju, Zahtjev za odreñivanje 
lokacije i površine za postavljanje  ugostiteljske terase pored ugostiteljskog objekta "KALDI BAR", 
Blaža Polića 4c. Tajnica MO Brajda-Dolac je uručila Vijećnicima slike sa terena, te je Vijeće  nakon 
kraće rasprave donijelo: 
       
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac će  zatražiti pismeno očitovanje (mišljenje) o navedenom 
predmetu od: 
- Vlasnice frizerskog salona u ulici Blaža Polića 4 
- Vlasnika stolarske radionice u ulici Blaža Polića 6, Marina Perišića  
- Gradskog kazališta lutaka u ulici Blaža Polića 6 
- Ovlaštenih predstavnika zgrada Blaža Polića k.br. 4. i 6. 
Po očitovanju svih navedenih Vijeće MO Brajda-Dolac će se očitati po navedenom 
predmetu. Tajnica MO Brajda-Dolac će uputiti dopise na navedene adrese i o tome izvijestiti 
dopisom OGU za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, Direkciju za 
razvoj, urbanizam i ekologiju. 
 
 
 
AD 4 
 

 
• Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis - odgovor Rijeka prometa d.d. od 

20.04.2011. god., u svezi zahtjeva  Predstavnika zgrade gosp. Mirka Kapora, za postavljanjem 
tri stupića ispred k.br. 3. Vijeće MO Brajda-Dolac je nakon kraće rasprave donijelo : 

 
Zaključak: Navedeni dopis Rijeka prometa d.d. , uputit će se  na znanje Predstavniku zgrade 
ulice Trpimirove k.br. 3, gosp. Mirku Kaporu. 
 
 
 
AD 5 
  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Tržnice Rijeka d.o.o.  od  20.04.2011. god. u 
svezi komunalnog nereda na prostoru tržnice. Tržnice Rijeka d.o.o. u dopisu navode da je 15. 
travnja 2011. god. stanar  (ili stanari)  iz zgrade Alessandra Manzonia k.br.4, bacio na prostor 
tržnice vrećice sa otpadom.  Tržnice Rijeka d.o.o. mole da  MO Brajda-Dolac dostavi isti dopis 
Upravitelju zgrade s molbom da o istom izvijesti stanare, kako se slični incidenti ne bi ponavljali. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se dopis Tržnice Rijaka d.o.o.,  dostavi  
upravitelju zgrade Alessandra Manzonia 4. 
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AD 6 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac je obavijestila i dostavila Vijećnicima  dopis Suvlasnika  zgrade Ciottina 
14, od 08.04.2011. god. u svezi rušenja stabla uz stražnju stranu zgrade Ciottina 14. Dopis 
Suvlasnika zgrade Ciottina 14 je upućen  Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji 
zajedničke komunalne djelatnosti,  koja je uvidom u stanje na terenu utvrdila da se radi o 
ograñenom zemljištu koji nije u vlasništvu Grada te sukladno člancima 3. i 10. Odluke o 
komunalnom redu ("Službene novine"  br. 51/06,6/08 i 29/09), ne predstavlja javnu zelenu 
površinu, nije obuhvaćena katastrom javnih zelenih površina, te se ne održava od strane Odjela. 
Navedeni dopis Odjela gradske uprave za komunalni sustav, Direkcije zajedničke komunalne 
djelatnosti dostavljen je Ovlaštenoj osobi suvlasnika zgrade Ciottina 14, gñi. Zibi Muhsinović. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest u svezi dopisa Suvlasnika 
zgrade Ciottina 14.  
 
    
AD 7 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac je obavijestila Vijećnike da je koordinator za sportska natjecanja MO 
Brajda-Dolac gosp. Željko Čop,  dostavio tajnici MO  imena učesnika u boćanju i briškuli i trešeti, a 
koji će zastupati MO Brajda-Dolac, povodom sportskih natjecanja mjesnih odbora  za  Dane 
Svetog Vida.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac  primilo je  na znanje obavijest o učesnicima sportskog 
natjecanja povodom Dana Svetog Vida.  
 
AD 8 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac je obavijestila i pokazala  Vijećnicima slike sa terena da je saniran  
nogostup u ul. Alessandra Manzonia od k.br.1 do k.br. 3. dana 19. travnja 2011. god.   O sanaciji 
navedene ulice tajnica je izvijestila grañane putem WEB stranice MO Brajda-Dolac.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac  primilo je na znanje obavijest o sanaciji nogostupa.  
 
 
AD 8-1 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o prijavljenim komunalnim oštećenijima: 
- oštećenje nogostupa u ul. Krešimirova kod.k.br. 14  
- oštećenje stupića i nogostupa na pješačkom prijelazu u blizini  Hauszmanova trga 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest o prijavljenim komunalnim 
oštećenjima. 
 
 
D 8-2  
 
Tajnica MO Brajda-Dolac  je obavijestila i uručila Vijećnicima  izrañene plakate u svezi Dana MO 
Brajda-Dolac za 2011. god., plakate za mjerenje krvnog tlaka i šećera u krvi i Pozivnice za 
svečanu sjednicu. Tajnica je obavijest – pozive za održavanje Dana MO Brajda-Dolac postavila na 
oglasnoj ploči,  WEB stranicama MO Brajda-Dolac. Obavijest o održavanju Dana MO Brajda-Dolac 
tajnica će uputiti "Novom listu" – rubrika Danas  i u eter Radio Rijeke.  
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac je primilo na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac. 
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D 8-3  
Predsjednica Vijeća Gordana Šopić je predložila Vijeću da se reprezentacija za sportska 
natjecanja i za završnu svečanost  nabave u Brodokomercu Nova, Cach & Carry, Martina 
Kontuša 5, uz dostavu u MO Brajda-Dolac za vrijeme radnog vremena tajništva. 
Tajnica MO Brajda-Dolac je obavijestila Vijećnike da će  narudžbenice za reprezentaciju predati 
predsjednici VMO Brajda-Dolac  Gordani Šopić. 
 
Zaključak:  
Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog predsjednice Vijeća MO Brajda-Dolac Gordane 
Šopić da će se reprezentacija za sportska natjecanja i za završnu svečanost  nabaviti u 
Brodokomercu Nova, Cach & Carry, Martina Kontuša 5, uz dostavu u MO Brajda-Dolac za 
vrijeme radnog vremena tajništva. Vijeće je primilo na znanje obavijest tajnice MO Brajda-
Dolac u svezi narudžbenice.  

 
 
 
S  obzirom da se više nitko nije javljao za riječ, Predsjednica VMO je u 21:00 sati zaključila 

sjednicu.  
 

Sjednica je završila u 21:00 h. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranice.   

 

 
 

 

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Marina Stamenković 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  

Gordana Šopić 
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